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Geachte Raad, 

Door de PvdA-fractie zijn op 23-12-2024 vragen gesteld met betrekking tot: Eind januari 2023 

ontvingen wij de antwoorden op onze vragen over de beperkte capaciteit op het elektriciteitsnet 

in de Leidse regio, en van Voorschoten in het bijzonder. Zie: Document voorschoten - 

Beantwoording schriftelijke vragen ex art. 39 RvO 292 PvdA over capaciteit elektriciteitsnet 

LR.pdf - iBabs Publieksportaal 

Het College gaf toen aan dat de beperkte capaciteit alleen betrekking had op de bedrijven. Nu 

blijkt echter dat het ook betrekking heeft op woningbouw in Voorschoten.  

 

Wat is namelijk het geval: De oplevering van de woningen op Park Beresteyn is vertraagd. Van 

oplevering in Q2 2025 naar oplevering in Q4 2025. De reden? Beperkte capaciteit op het 

elektriciteitsnet in Voorschoten. Dat is nieuwe informatie en derhalve reden voor het stellen van 

schriftelijke vragen, daar het College de gemeenteraad hier nog niet over heeft geïnformeerd. 

 

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1.  Is het College op de hoogte van de vertraging van de oplevering van Park 

Beresteyn op basis van beperkte capaciteit op het elektriciteitsnet? 

Antwoord 1.  Het College is op de hoogte dat de nieuwbouw Park Beresteyn later dan gepland 

wordt opgeleverd. De vertraging veroorzaakt door een combinatie van zowel netcapaciteit als 

personele capaciteit bij Liander en haar aannemers/leveranciers. De stroom voor deze 
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aansluiting moet – vanwege de netcongestie - van een grotere afstand worden aangevoerd, 

incl. aanleg van een nieuwe middenspanningsring, dan gebruikelijk. Daarnaast is er een 

beperkte capaciteit bij Liander in zowel de engineering, leveranciers als uitvoerende partijen. 

Rekening houdend met de beperkt beschikbare capaciteiten wordt momenteel nog wel 

aanvullend overleg gevoerd tussen het energiebedrijf en de ontwikkelaar over andere – 

tijdelijke – ‘slimme’ opties om de vertraging te beperken. 

Vraag 2.  Wanneer is het College hiervan op de hoogte gebracht? 

Antwoord 2.  Eind november 2024 zijn zowel de ontwikkelaar als de gemeente geïnformeerd 

over de uitvoeringsplanning van Liander (start week 35/2025 tm 49/2025). 

Vraag 3.  Wat is de oorzaak van deze vertraging? 

Antwoord 3. Zie antwoord vraag 1. 

Vraag 4.  Wat kan het College doen om de uitbreiding van het capaciteitsnet t.b.v. de 

oplevering Park Beresteyn te versnellen? 

Antwoord 4. De feitelijke realisatie – incl. engineering, vergunningtraject K&L en uitvoering is 

volledig in handen van Liander. Rekening houdend met de beperkt beschikbare capaciteiten bij 

Liander wordt momenteel nog wel aanvullend overleg gevoerd tussen het energiebedrijf en de 

ontwikkelaar over andere – tijdelijke – ‘slimme’ opties om de vertraging te beperken. De  

gemeente faciliteert in dit proces en behandelt het vergunningstraject K&L met urgentie. 

Vraag 5.  Wat betekent dit capaciteitsprobleem op het elektriciteitsnet voor de 

overige, toekomstige woningbouwprojecten in Voorschoten? 

Antwoord 5. Op basis van het beeld dat Liander tijdens het bestuurlijk overleg in december 

2024 heeft geschetst sluit Liander woningbouw kleinverbruik in principe altijd aan en komen 

deze aanvragen niet op de wachtlijst. De uitdaging ligt vooral in de capaciteit van resources bij 

Liander om dit te realiseren, niet in de netwerkcapaciteit zelf. Liander beschikt over een lijst 

met aangemelde woningbouwprojecten in Voorschoten. De verwachte startdatum van de 

projecten wordt waar nodig nog geactualiseerd en gecommuniceerd met Liander. Op basis 

hiervan kan Liander de planning afstemmen op de projecten. Daarmee zouden 

capaciteitsproblemen bij toekomstige woningbouwprojecten voorkomen moeten worden. 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 



 

 

 

 

 

 

 

E.A. van Wattingen, mw. drs. N. Stemerdink, 

gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


